JOURNEY OF THE GOD C1B Hangzhou. Jinhua. Quzhou.

ANGNA

Qianshan. Shangrao

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7N1HENG040324IS



- **IMMORTAL WORLD WANGXIAN**
- **MOGAO GROTTOES KEYAN SCENIC AREA (WITH BOAT RIDE)**
- **UTOPIA GEXIAN VILLAGE**
- **UNESCO JIANGLANG MOUNTAIN SCENIC AREA**
- **DAXIANGLIN DOULV TIANGONG**
- **FOUR SEASONAL FLOWERS +** FLOWER TRAIN + SWISS PASTURES

DAY 1 Penang - Transit City - Shanghai - Shaoxing

Assemble at Penang International Airport for flight to Shanghai. After dinner, night tour Keqiao Ancient Town, transfer to hotel for check in.

**Overnight at Shaoxing

DAY 2 Hangzhou - Shaoxing - Jinhua

Today we will visit the wonders of the Golden Summit of Kuaiji Mountain, Tousita Temple (including Jingjiao), Jiangnan Mogao Grottoes Keyan Scenic Area + Yanyujian Lake (including cruise ship). Then go to Jinhua, the ham capital of China, the ancient city of Wuzhou (Baoning Gate, Guanwanfo Pagoda) and Jinhua Intangible Cultural Heritage Museum.

**Overnight at Jinhua (Marriott Hotel or similar)

DAY 3 Jinhua - Quzhou

Today we will visit the most beautiful four-season flower sea in Jiangnan + flower season train + Swiss pasture, Nanzong Temple and Quzhou Shuitingmen. DEC-FEB for Shuanglong Cave

** Overnight at Quzhou (Jinling Hotel or similar)

DAY 4 Quzhou

(B/L/D)

Today we visited the World Natural Heritage Jianglangshan Scenic Area (including scenic bus) and the 28th Ancient Town on the Xianxia Ancient Road.

** Overnight at Quzhou (Jinling Hotel or similar)

DAY 5 Quzhou - Qianshan

(B/L/D)

Today we visited the Utopia Gexian Village (including transport). The concentration of negative oxygen ions can be as high as 10,000 to 50,000/cm3, just like a natural oxygen bar.

Day trip attractions: Chinese Town Museum, Fengwei House, Brewery, Jingui Hall, Zhongmiao Pavilion, Calamus Museum, Tingxiang Lodge, Wuheyouju, Langgan Pavilion.

Night tour attractions: 19 night tour viewing spots such as Yuqing Terrace, Xichenmen, Qingyou Stream, Yuansheng Pool, Taixu Fantasy Land, etc., Zhongmiao Pavilion light show, large-scale water screen movie "Cultivation of the Heart and Return to True Truth", bonfire party (every Closed on Tuesday).

Exclusive travel photography + Hanfu experience + lotus water lantern blessing

**Overnight at Qianshan

DAY 6 Qianshan - Wangxian Valley - Shangrao

Today you will have free time in Gexian Village, and then go to the most popular scenic spot in Jiangnan - the Xianxia World on the cliff and enjoy the night view of the cliff in the Wangxian Valley in the evening (Dinner own expense at Food Street).

** Overnight in Shangrao

DAY 7 Shangrao - Jiande - Hangzhou

After breakfast, go to Jiande, visit the Jiangnan Small Dali Yanzhou Ancient City and climb the ancient city wall to enjoy the beautiful landscape scenery of Fuchun River. Afterwards, we will go to **Hangzhou** to visit the most beautiful tea plantation in Jiangnan + tea picking experience

*Overnight at Hangzhou (Crowne Plaza or similar)

DAY 8 Hangzhou - Shanghai - Transit City

After breakfast, visit Gwangfulam Ruins Park + Water Pyramid Museum, after lunch transfer to the airport for departure

*Home sweet home.







Tour Fare / Departure Date / Flight

- **Tour Leader Tipping Not Included
- **May Recommend Local Product on the Bus

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7N1HENG040324IS

杭州.金华.衢州.鉛山、上僚

9家入住万豪/金陵大酒店/皇冠假日酒

程无购物

纯玩

- 江南仙侠世界望仙谷
- 莫高窟柯岩风景区(含船游)
- 世外桃源葛仙村
- ❖ 世界自然遗产江郎山风景区
- 兜率天宫 (含景交)
- 四季花海+花季火车+瑞士牧场

DAY 1 槟城 - 中转城市 - 上海 - 绍兴

▶集合于槟城国际机场乘搭客机飞往上海。抵达后前往绍 兴。晚餐后夜游柯桥古镇, 然后返回酒店休息。

**夜宿于绍兴

DAY 2 绍兴 - 金华

(早午晚餐)

今天游览会稽山金顶奇景**兜率天宫**(含景交),**江南莫高窟** 柯岩风景区+烟雨鉴湖(含游船)+鲁镇。之后前往中国火腿 之都金华, 婺州古城(保宁门、观万佛塔)及金华火腿非遗 馆。

**夜宿于金华(万豪酒店或同级)

DAY 3 金华 - 衢州

(早午晚餐)

今天游览江南最美四季花海+花季火车+瑞士牧场,前往南宗 孔庙(含景区专业讲解)及衢州 5A 景区水亭门。

12-2 月花海换双龙洞

**夜宿于衢州(金陵大酒店或同级)

今天参观世界自然遗产江郎山风景区(含景交)、《国家地 理》一生必游仙霞古道廿八都古镇。

**夜宿于衢州(金陵大酒店或同级)

DAY 5 衢州 - 铅山

今天游览现实版世外桃源**葛仙村**(含景交),负氧离子的浓 度可高达 10000~50000 个/cm3, 宛若一个天然氧吧。 日游景点:中国镇物文化馆、风尾庐、酿酒坊、金匮堂、众 妙阁、菖蒲博物馆、听香小舍、无何有居、琅玕小榭。 夜游景点:玉清台、洗尘门、清幽涧、缘生池、太虚幻境等 19 个夜游观赏点,众妙阁灯光秀、大型水幕电影《修心归真 纪》、篝火晚会(每周二停)。

独家旅拍+汉服体验+莲花水灯祈福

两名摄影师全程跟拍(摄影摄像双机位+无人机),送1.5分钟全团客人

_欢乐时刻微电影,10.寸个人美照每人一张,电子档个人照_____

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。

**夜宿于铅山

DAY 6 铅山 - 望仙谷 - 上饶

今天**葛仙村内**自由活动,后前往江南最人气景区-悬崖上的 仙侠世界望仙谷(三口锅、望仙瀑、三叠水、怪石滩、玻 璃栈道),傍晚赏望仙谷绝壁夜景(晚餐景区美食街自 理)。

**夜宿于上饶

<mark>DAY 7</mark> 上饶 - 建德 - 杭州

(早午晚餐)

早餐后前往建德,游览江南小大理严州古城及登古城墙赏 富春江绝美山水风光。之后前往杭州游览江南最美茶园风 光+网红背篓采茶体验。

**夜宿于杭州(临平皇冠假日酒店或同级)

<mark>DAY 8</mark> 杭州 - 上海 - 中转城市 - 槟城

早餐后游览广富林遗址公园+外观水上金字塔博物馆、午餐 后送往机场返回美丽的家园。

**美丽的家







价钱 / 出发日期 / 航空公司

- **不含领队小费
- **车上会有车购